

# 东华大学本科考核成绩与学分绩点换算办法

根据《东华大学本科学分制管理实施办法》的相关规定，授予学位学分绩点每门课程以其高分计算（含补考和重修）。

1. 课程考核成绩以百分制评分记入成绩册，并以相应绩点数进行量化。
2. 考核成绩与绩点之间的关系：

考核成绩 (X)	绩点数 (K)
60—100	$0.1X-5$
<60	0

### 3. 学分绩点

将课程的学分 Y 乘以该课程考核所得绩点数 K，即得该课程的学分绩点。学生在某一段学习期内修读课程的学分绩点之和，称为该学习期累计学分绩点。学习期累计学分绩点除以修读课程的学分数之和为学习期平均学分绩点 P。

$$P = \frac{\sum(Y \times K)}{\sum Y}$$

军事训练和理论、公益劳动、社会实践劳动、课外科技活动、体育课、文化素质类选修课、分层次教学的课程不计入学分绩点；创新学分和奖励学分计入学分绩点。

特此说明



## The Rule On the Conversion of Exam Scores to Grade Points for Bachelor Program, Donghua University

According to Instructions on Undergraduate Grading System of Donghua University, the GPA for conferring degrees is computed by the highest score of each course (including make-up exams and retaken courses).

- I. The exam score of each course is recorded by the centesimal system and converted to the corresponding grade point.
- II. The relation between exam scores and grade points:

Exam Score(X)	Grade Points(K)
60—100	$0.1X-5$
<60	0

### III. Grade Points

The grade point of the course is calculated by multiplying the number of credits (Y) by its exam grade point (K). The sum of grade points of all the courses taken in a certain session is called the total cumulative grade points of the session. The GPA (P) of the session is computed by dividing the total cumulative grade points in the session by total graded credits.

$$P = \frac{\sum(Y \times K)}{\sum Y}$$

The computation of grade points will not include Military Training and Theory, Voluntary Labor, Social Practices, Extracurricular Activities of Science and Technology, Physical Education, Optional Courses on Culture and Character Development, and Stratified Teaching Courses. Credits of Innovation and of awards credits will be computed.